
بر اســاس شــنیده ها حبیب کاشــانی 
پرســتی  سر پســت  ل  قبــو ی  بــرا
تیــم فوتبــال امیــد منتطــر جلســه 

بــا مســئولان تیــم اســت. بیســت و 
نهــم آذرمــاه بــود کــه خبری بــه نقل از 
منــاف هاشــمی دبیــر کل کمیته ملی 
المپیــک مبنــی بــر انتخــاب حبیــب 
کاشــانی عضــو فعلــی شــورای شــهر 
تهــران بــه عنــوان سرپرســت تیــم 

فوتبــال امیــد ایــران منتشــر شــد.
در ایــن خبــر دبیــر کل کمیتــه ملــی 
المپیک خبر داده بود که در نشست 
مســئولان ایــن کمیتــه بــا مدیــران 
فدراســیون فوتبــال توافــق شــد تــا 
حبیــب کاشــانی به عنوان سرپرســت 

تیــم فوتبــال امیــد انتخــاب شــود.
پس از انتشار این خبر گمانه زنی های 
متعــددی دربــاره اینکــه آیــا حبیــب 
کاشــانی از شورای شــهر تهران به تیم 

ملــی امیــد مــی رود و یــا خیــر، مطــرح 
شــد. خبرنــگار خبرگــزاری مهــر در 
گزارشــی که روی این ســایت منتشــر 
شــده بــه نقل از یک منبــع آگاه اعلام 
کرد که حبیب کاشــانی منتظر جلسه 

بــا هیــأت مدیره فدراســیون اســت.
گاه بــه تصمیــم  از قــول ایــن منبــع آ
حبیــب کاشــانی اشــاره شــده اســت: 
نی منتظــر جلســه  »حبیــب کاشــا
بــا مهــدی تــاج رئیــس فدراســیون 
فوتبــال و اعضــای هیــأت مدیــره تیم 
فوتبــال امیــد اســت. پــس از برگزاری 
ایــن جلســه در صورتــی کــه توافــق 
طرفین حاصل شــود حبیب کاشــانی 
سرپرســتی تیــم ملی امیــد را برعهده 

خواهــد گرفــت.«

برای قبول سرپرستی تیم فوتبال امید

شرط »حبیب کاشانی« چه بود؟

رحم کنید لطفا
نایب رئیس بانوان فدراســیون شهاب 
عزیــزی خادم، به گفته ســخنگوی این 
فدراســیون، دیــروز از جمــع اعضــای 

هیأت رئیسه جدا شد. 
ایــن انتخابــی بــود کــه عزیــزی خــادم 
برای فوتبال ما داشــت و پس از ماه ها 
کشــمکش و تنش ســخت، ســرانجام 
از هیــأت رئیســه رفــت. او از فروردیــن 
تاکنون درگیر پرونده ای بود که کار او را 

به زندان کشاند.
عزیــزی خادم البته خطاهای بســیاری 
دو  غیرقانونــی  حضــور  کــه  داشــت 
نایب رئیــس یــک و دو و همین طــور 
انتخــاب ایــن عضــو هیــأت رئیســه از 

جمله آنها بود. 
عزیــزی خــادم کــه بــا فشــار و اصــرار و 
حمایــت یــک فــرد بانفــوذ در ورزش، 
مشــکل رد صلاحیــت خــود را از بیــن 
بــرد و در انتخابــات اســفند 99 شــرکت 
کرد، می توانست با پول هنگفتی که از 
سازمان برنامه و بودجه به فوتبال آمد، 
مشکل ســاختمان فدراسیون فوتبال 
را حــل کنــد؛ امــا ترجیــح داد ایــن کار را 
نکند تا ساختمان به مالکیت شرکت 
سرمایه گذاری تأمین اجتماعی درآید. 
تــاوان تصمیم هــای اشــتباه عزیــزی 
خــادم را فوتبــال داد. ایــن فوتبــال در 
تاریــخ خود تاوان تصمیم های اشــتباه 
بســیاری را داد کــه همــه زخمــی عمیق 
بــه پیکــرش وارد کردند. همین رئیس 
فعلــی بــه ایــن دلیــل کــه یــک قــرارداد 
سراســر اشــتباه و ویران کننــده بــر ســر 
فوتبال ما آوار کرد، مجبور به استعفای 
مصلحتی شــد و مشــخص نشــد چرا و 
چگونه دوباره به فوتبال برگشت. پول 
تصمیم اشــتباه تاج را فوتبال و کشــور 
پرداخــت کــرده و می کنــد. همان گونــه 
کــه هزینــه همــه اشــتباهات گذشــته 
از جیــب مــردم پرداخــت شــد. ایــن 
فوتبــال انــگار فقــط وظیفــه دارد تاوان 
تصمیم هــای غلطــی را بدهــد کــه هــر 
یک، رسیدن به مسیر پیشرفت و رشد 
را کند می کنند. فوتبال ما عادت کرده 
بر ســر مزار آرزوهای فراوانش بایســتد 

و فاتحه بخواند. 
نگاهــی بــه شــکل اداره فوتبــال در 
دهــه اخیــر نشــان می دهــد تــا چــه 
حــد در انتخــاب مدیــران بــرای اداره 
فوتبال اشــتباه داشته ایم و هیچ وقت 
نتیجــه زشــت و زیانبــار تصمیم هــای 
پــر از ایرادمــان، مــا را وادار نکــرده 
تصمیم هــای بعــدی را بــا وســواس و 

دقت بگیریم. 
فوتبــال راه درســت نمــی رود کــه اگــر 
می رفــت وضعیــت مــا بهتــر از ایــن 
و  خطاســت  فوتبــال  راه  می بــود. 
همچنــان پول هــای مــا به جــای هزینه 
شدن در مسیر رستگاری فوتبال برای 
پرونده های سنگین انضباطی در فیفا 
خرج می شود تا مسیر حرکتی ما مثل 
سابق در یک دایره بسته و بی سرانجام 
باشــد. نگاهی به پیکــر فوتبال مظلوم 
ما بیندازید. دیگر جایی برای زخم تازه 

نمانده. رحم کنید لطفاً.

ابراهیم اشکش چند 
هفته دوام می آورد؟

ابراهیــم اشــکش دو هفتــه قبل جای 
رضــا مهاجــری روی نیمکــت نفــت 
مسجدسلیمان را گرفت. او به واسطه 
علاقبنــد  امیرحســین  مدیرعاملــی 
جهشــی ناگهانــی از لیگ یــک به لیگ 
برتر داشت و مأموریت سخت نجات 
نفــت مسجدســلیمان بــه او ســپرده 
شد. با این حال این مربی گمنام در دو 
بازی اخیر نتایج خوبی نگرفته است. 
نفــت در ایــن دو بــازی ابتــدا بــا 4 گل 
مغلوب سپاهان شد و هفته گذشته 
هــم در خانــه بــا یــک گل از آلومینیــوم 
اراک شکســت خــورد. آنهــا ایــن هفته 
بــه انزلــی ســفر می کننــد و اگــر نتوانند 
از ملــوان هــم امتیــاز بگیرنــد یــک گام 
دیگر به سقوط نزدیک خواهند شد. 
در واقــع همــان زمانــی که اشــکش به 
عنوان سرمربی نفت مسجدسلیمان 
انتخاب شد، این سوال مطرح بود که 
او چنــد هفتــه می توانــد روی نیمکــت 

این تیم دوام بیاورد؟

 zسرمقاله

 zگزارش

گلاره ناظمی

برگزاری لیگ فوتبال ساحلی زنان

گلاره ناظمی یکی از نام هایی است که به رغم تکذیب های فدراسیون فوتبال، به 
عنوان محتمل ترین گزینه برای نایب رئیسی زنان فدراسیون مطرح می شود. او که 
مسئولیت برگزاری مسابقات فوتبال و فوتبال ساحلی زنان را به عهده دارد، خبر 
داده است: »مسابقات فوتبال ساحلی امسال با حضور 8 تیم برگزار شد و ما قصد 
داریم ســال آینده مســابقات لیگ را با حضور 10 تیم برگزار کنیم. فعلاً مســابقات 

آسیایی در پیش نداریم اما تیم ملی فوتبال ساحلی را تشکیل می دهیم.«

مهیار عسگریان

وزارت راه، مجری نوسازی ورزشگاه آزادی

مهیار عسگریان، سرپرست شرکت توسعه و نگهداری اماکن درمورد صحبت هایی 
که این روز ها درباره وضعیت نامناسب ورزشگاه آزادی شنیده می شود، می گوید: 
»روند بازسازی ورزشگاه آزادی طبق استاندارد ها جلو می  رود و وزارت راه و شهرسازی 
نیز مجری کار است. اجازه دهیم هر سازمان در این رابطه کار تخصصی خودش را 
انجام دهد. برای وضعیت ورزشـگاه از وزارت کشـور که اسـتعلام نگرفتیم؛ از مرکز 

تصمیم گیر که صلاحیت نظر مهندسی دارد،  استعلام گرفته شده است.«

علی صانعی

درباره المپیاد فوتسال و انتقادهای فراوان

علــی صانعــی دربــاره برگــزاری المپیــاد اســتعدادیابی فوتســال در جزیــره کیــش 
گفــت: »ابتــدا بایــد بگویــم بازی هــای بســیار خوبــی انجــام شــد و از آنچــه که فکر 
می کردیم بهتر از آب در آمد. ایراداتی هم داشت هم از سوی ما، هم تیم ها و هم 
هیأت های استانی ولی اگر ۳0 درصد ایراد بود، ۷0 درصد مزیت داشت. هدف 
اصلی ما برای سال ۲0۲۵ است. اگر قرار باشد مسابقات زیر ۲0 سال قهرمانی 

آسیا برگزار شود، بازیکنانی که شناسایی شده اند، استفاده خواهند شد.«

اولیــن جلســه  دیروز)سه شــنبه(   صبــح 
هیــأت رئیســه فدراســیون فوتبــال بعــد از 
جام جهانی ۲۰۲۲ قطر برگزار شد. جلسه ای 
که با توجه به حذف تیم ملی فوتبال ایران 
و در پیــش بــودن مســابقات جام ملت ها و 
بسیاری مسائل مبهم دیگر در فدراسیون 
فوتبــال و ســایر تیم هــای ملــی نظیــر تیــم 
امید، حائز اهمیت بود. تا جایی که اساساً 
از چنیــن جلســاتی انتظــار مــی رود کــه بــه 
تصمیم هــای محکــم و درســتی در جهــت 

اصلاح مسیر بینجامند.
اعضــای هیــأت رئیســه فدراســیون فوتبال 
نــه تنهــا شــرایطی بــرای پاســخگویی بــه 
خبرنــگاران بعــد از جلســه را فراهم نکردند 
کــه از ورود آنهــا بــه مرکز ملی فوتبال )محل 

برگزاری جلسه( هم جلوگیری شد.
در نهایت سخنگوی فدراسیون فوتبال بعد 
از چند ســاعت از پایان جلســه، ویدیویی را 
روی خروجی وبســایت فدراســیون منتشر 
دربــاره  مختصــری  توضیحــات  و  کــرد 
بزرگ تریــن ابهام هــای عنــوان شــده دربــاره 
ایــن جلســه مطــرح کرد. بــدون اینکه حتی 
در معــرض یــک ســؤال ســاده دربــاره آنچــه 
رخ داده قــرار بگیــرد کــه ایــن هــم یکــی 
دیگــر از مظاهــر ارتبــاط فدراســیون تــاج بــا 
رسانه هاســت کــه بــرای همــه آشَناســت. 
اصولی در این ویدیو گفت: »جلسه هیأت 

رئیسه با حضور اکثریت اعضا شکل گرفت 
و مباحث مختلفی در دســتور جلســه بود؛ 
نظیــر موضوعــات اصــلاح آیین نامــه مالــی 
و معاملاتــی فدراســیون فوتبــال و طــرح 
موضــوع آیین نامــه پــاداش تیم هــای ملی. 
همچنیــن مبحثــی را در خصوص تیم های 

ملی بانوان داشتیم.«
او دربــاره ســرمربی تیــم ملــی امیــد هــم 
توضیــح داد: »مذاکــرات اولیــه در حــال 
انجام است و گزینه هایی مدنظر هستند. 
گفت وگوهای اولیه انجام شده و به محض 
اینکــه تبدیــل بــه یک نتیجه شــود و در یک 
چهارچوبی قرار بگیرد که نزدیک به توافق 

باشد، قطعاً به هیأت رئیسه می آید.«
 

توضیحات مبهم درباره سرمربی 
تیم ملی

البته  از همان ابتدا که در دستورجلســه 
هیــأت رئیســه دیــروز اعــلام شــده بــود، 
مشــخص بود که رئیس و اعضای هیأت 
رئیســه قرار نیســت درباره ســرمربی تیم 
ملــی فوتبــال تصمیــم خاصــی بگیرنــد. بــا 
ایــن حــال امــا بــا توجه به اینکه در شــرایط 
فعلــی این موضوع پربحث ترین موضوع 
فوتبــال ایــران به حســاب می آید بعید بود 
که تاج با اعضای هیأت رئیسه در این باره 
هیــچ حرفــی هم نزند. احســان اصولی که 

ترجیح داده با خبرنگاران منتظر مقابل در 
مرکز ملی فوتبال به صورت مستقیم برای 
پرســش و پاســخ روبــه رو نشــود، در میانــه 
ایــن جلســه در ارتبــاط بــا صحبت هــای 
انجام شــده درباره انتخاب ســرمربی تیم 
ملــی فوتبــال ایــران مطابــق انتظــار بــدون 
اینکــه اطلاعــات خاصــی بدهــد، اینطور با 
ویدیویی که روی سایت فدراسیون فوتبال 
قــرار داده شــد، توضیــح داده اســت: »در 
این خصوص همکاران در حال گفت وگو 
و  فنــی  اطلاعــات  یکســری  هســتند. 
شــرایطی که باید مدنظر داشــته باشــند، 
در حــال بررســی اســت. جلســه همچنــان 
ادامه دارد و ما به محض اینکه به نتیجه 
برســیم اطلاع رســانی خواهیــم کــرد. حالا 
ممکــن اســت در ایــن جلســه باشــد یــا بــه 
جلســات آتــی نیــاز داشــته باشــیم. بــه هر 

حال در جلسه گفت وگو شد.«
بایــد ایــن نکتــه مهم را هم در نظر داشــت 
کــه اولیــن بــازی تیم ملــی در فروردین ماه 
ســال 14۰۲ خواهــد بــود و اعضــای هیــأت 
رئیسه حداقل سه ماه زمان مفید را برای 
انتخاب نهایی ســرمربی تیم ملی فوتبال 
بزرگسالان پیش روی خودشان می بینند؛ 
هر چند این انتخاب سرنوشت ســاز برای 
فوتبــال ایــران زودتر از اینها نهایی خواهد 

شد.

پایان کار نایب رئیس جنجالی زنان
پیــام  در  فوتبــال  فدراســیون  ســخنگوی 
ویدیویی منتشر شده بعد از جلسه هیأت 
رئیسه، اعلام کرد که فعالیت نایب رئیس 
زنان این فدراسیون در این سمت به پایان 
رسیده است. این موضوع البته در مراسم 
رونمایــی از لبــاس تیم ملی فوتبال از ســوی 
دبیرکلــی  وقــت  پرهیــزگاری، سرپرســت 
فدراســیون فوتبــال خطــاب بــه طلبــکاران 
موسوی که در محل برگزاری مراسم حاضر 
شده بودند، به صورت شفاهی اعلام شده 
بــود امــا در نهایــت روز گذشــته )سه شــنبه( 
بعد از جلسه هیأت رئیسه، احسان اصولی 

این خبر را به صورت رسمی بیان کرد.
سیده شهره موسوی در انتخابات ریاست 
فدراســیون فوتبــال در اســفند 1399 بــرای 
ســمت نایب رئیســی بانــوان فدراســیون، 
از اعضــای مجمــع فدراســیون فوتبــال رأی 
اعتماد گرفت و به این سمت منصوب شد.
موســوی کــه به عنــوان مدیرعامــل باشــگاه 
بــادران فعالیــت می کــرد، در فروردین 14۰1 
به خاطــر مســائل مرتبــط بــا شــرکت بــادران 
بازداشــت شــد. بــا وجــود ایــن، نایب رئیس 
بانــوان فدراســیون فوتبال بــه فعالیت خود 
در این ســمت ادامه داد و به صورت آنلاین 
رئیســه فدراســیون  در جلســات هیــأت 
شــرکت می کــرد تــا مشــکلی بــرای ادامــه 

حضور او در این جایگاه پیش نیاید. با این 
حال احسان اصولی، سخنگوی فدراسیون 
فوتبال بالاخره دیروز)سه شنبه( از پایان کار 

موسوی در این فدراسیون خبر داد.
او در گفت وگو با روابط عمومی فدراسیون 
فوتبــال راجــع به ســمت نایب رئیســی زنان 
این طــور توضیــح داد: »شــرایطی پیش آمد 
کــه دیگــر در خدمت ســرکار خانم موســوی 
نخواهیم بود. مطابق اساسنامه فدراسیون، 
رئیس فدراســیون فوتبال پیشنهادی برای 
بانــوان  ســمت سرپرســتی نایب رئیســی 
می دهد و ما منتظر تصمیم نهایی هستیم. 
تصمیم تاج برای سمت نایب رئیسی بانوان 
فدراســیون بــه محــض تشــکیل مجمع، به 

رأی اعضا گذاشته می شود.«
ســخنگوی فدراســیون فوتبال درباره اینکه 
گفته شد فدراسیون برای انتخاب گزینه ای 
خاص در ســمت نایب رئیس بانوان تحت 
فشــار اســت، گفت: »این موضوع تکذیب 
می شــود. فــردی کــه قبــلاً ســمت مشــاور را 
داشــت و با عزل رئیس معزول فدراســیون 
فوتبــال از فدراســیون جــدا شــد، مطالبــی 
را منتشــرمی کند کــه تکذیــب می کنیــم. 
براســاس  و  نــدارد  هیــچ فشــاری وجــود 
بــا  انطبــاق  و  توانایی هــا  شایســتگی ها، 
برنامه های رئیس فدراسیون تصمیم گیری 

می شود.« 

 zخبر

جــام جهانــی نوجوانــان، جوانــان و فوتبــال 
ســاحلی ســه اتفــاق مهــم در ســال 2023 
اســت که هر ســه تیم ایران در مســابقات 
انتخابــی جــام جهانی حاضــر خواهند بود. 
تیــم ملــی فوتبــال جوانان ایــران با هدایت 
صمــد مرفــاوی اســفند ماه در تاشــکند در 
مسابقات جام ملت های آسیا که با حضور 
16 تیم برگزار می شود، برای کسب سهمیه 
حضــور در جــام جهانــی بــا تیم هــای قطر – 
اســترالیا و ویتنام رقابت خواهد کرد. بعد 
از ایــن مســابقات در مــاه فروردین شــاهد 
برگــزاری بازی هــای جام ملت های آســیا با 
حضــور تیم ملــی فوتبال نوجوانان ایران با 
هدایــت حســین عبــدی خواهیــم بــود. در 
رده ســنی نوجوانان هم همانند رده ســنی 

جوانان 16 تیم حضور خواهند داشت و در 
نهایت چهار تیم راه یافته به مرحله نیمه 
نهایــی بازی هــا ســهمیه های آســیا در جام 

جهانی را به دست خواهند آورد.
تیم ملی فوتبال ســاحلی ایران هم بعد از 
قهرمانــی در جــام بیــن قاره ای با شکســت 
برزیل اســفند ماه و با هدایت علی نادری 
راهی تایلند می شود تا سهمیه حضور در 
مســابقات فوتبــال ســاحلی جــام جهانــی 
2023 را بــه دســت بیــاورد. جــام جهانــی 
فوتبال ساحلی هم همانند مسابقات جام 
بین قاره ای در دبی برگزار می شود. حضور 
ســه تیــم ملــی از ایــران در مســابقات جــام 
جهانی در سال 2023 می تواند یک اتفاق 

جالب برای فوتبال ایران باشد.

جام جهانی نوجوانان، جوانان و فوتبال ساحلی

سال 2023 و 3 اتفاق مهم 
فوتبالی برای ایران
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علی جوادی
سردبیر

هاشمی: فدراسیون 
تصمیم  می گیرد

احسان اصولی 
که ترجیح داده با 

خبرنگاران منتظر مقابل 
در مرکز ملی فوتبال 
به صورت مستقیم 

برای پرسش و پاسخ 
روبه رو نشود، در میانه 

این جلسه در ارتباط 
با صحبت های انجام 
شده درباره انتخاب 

سرمربی تیم ملی 
فوتبال ایران مطابق 

انتظار بدون اینکه 
اطلاعات خاصی بدهد، 
اینطور با ویدیویی که 
روی سایت فدراسیون 
فوتبال قرار داده شد، 

توضیح داده است: 
»در این خصوص 
همکاران در حال 

گفت وگو هستند. 
یکسری اطلاعات فنی 

و شرایطی که باید 
مدنظر داشته باشند، 
در حال بررسی است. 

جلسه همچنان ادامه 
دارد و ما به محض 

اینکه به نتیجه برسیم 
اطلاع رسانی خواهیم 
کرد. حالا ممکن است 

در این جلسه باشد یا به 
جلسات آتی نیاز داشته 

باشیم. به هر حال در 
جلسه گفت وگو شد.«

ZOOM
از توضیحات اصولی درباره جلسه  فوق محرمانه هیأت رئیسه:

همکاران در حال بررسی اند!


